
Bestyrelsesmøde d. 9. oktober 

Deltagere: Dasjan, Mikkel, Sara, Charlotte og Britta. 

Referent: Britta 

 

 Agenda: 

1. Status på kredsen: Charlotte, Sara & Johnny. 

- Flytning af mødet fra tirsdag til torsdag isf onsdag, fungerer fint.  

- Forældre på tumlinge holdet er positive 

  

2. Status på afsluttede aktiviteter: Charlotte, Sara og Johnny 

- Østrig turen: 9 afsted i alt (6 unge, 3 voksne) alle havde en god tur 

 

- Tivoli friheden - Spejdernes dag: Det var en super fed dag. 23 var afsted. 7 overnattede. 

 

- Open By Night i Vejen - "Spejderlejr": Alle korps fra nærområdet havde slået sig sammen 

og lavet "spejderlejr". Dasjan var på Østerby skolen, med Labyrint spillet, for at gøre os 

mere synlige. 

  

3. Status på kommende arrangementer: Charlotte, Sara & Johnny. 

- Måske græskar skæring, Chalotte tager kontakt til Flemming fra Vejen City 

- Ledersparring i Tørring Lens tirsdag d 10/10, vi forsøger at deltage. 

- Juleafslutning i slutningen af november for kredsen. 

 

4. Status på kredsens økonomi: Mikkel 

- Tilskud fra kommunen, som vi plejer. Ca kr. 25.000,- som vi plejer. 

- Kommunen har sendt en mail, at der er en gæld på ca kr. 39.000, fra 1989. 

- Mikkel undersøger hvor vidt dette kan være korrekt, og den er betalt eller forældet. 

- Der er pt ca kr. 27.000,- på kontoen, hvilket er normalt. 

- Vi har fået nye patrulje telte, via fonds midler fra DJUF. 

 

5. Status på ansøgninger til de diverse fonde og midler: Johnny & Mikkel 



-  Ny bål hytte – Johnny: Der skal ansøges om at opføre bålhytte inden vi kan få bevilliget 

midler til en bålhytte. 

 

- Ny varmepumpe – Mikkel: Mikkel har indsendt en ansøgning, men dog ikke fået svar 

endnu. Ansøgningen er på kr. 25.000,-. Sparekassen Kronjylland har en pulje hvis deres 

garant million, som kunder kan indstille en forening til. Sarah er kunde, så hun undersøger. 

 

6. Rekruttering af nye medlemmer og leder til kredsen: Dasjan 

- Forsøgs projekt med forbundssekretæren Henriette – Charlotte: Vi skal finde en dag hvor 

leder og bestyrelse kan mødes med Henriette, som kan vejlede omkring hvordan vi får flere 

vokse/ledere. 

 

- Hvordan for vi flere medlemmer & leder – Dasjan: Dasjan vil prøve at række ud til tidligere 

medlemmer, om de vil være ledere. 

  

7. Ledernes dag - Dasjan 

- Det var en rigtig god dag. De vil gerne afholde det igen i år. Det er der opbakning til. Det 

er kredsledere og ledere der deltager. 

 

8. EVT. 

Hvad gør vi mht kurser? Vi får 75% af af kommunen, hvem skal betale de sidste 25 %. Det vil 

kredsen gerne. 

 

Kan efterskole unge være medlem med nedsat kontingent. Holdningen er at der som minimun skal 

vores udgifter til forbundet dækkes. 

 

Samværspolitikken blev godkendt.  

Forsøger at få sposoreret to Beach flag, af cityforeningen for at deltage i græskar udskæring. 

 


